國立勤益科技大學

National Chin-Yi University of Technology
Newly-Arriving Student Notices/ Airport Pick-up & Accommodation Application Form 
國立勤益科技大學國際新生注意事項/接機住宿申請表 Application No:           
	1. Name (as it appears on your passport)                                                  
	中文姓名
	

	□ Mr. □ Mrs. □ Miss                                                                 

	2.性別Sex □ Male  □ Female
	3.生日 birth date              month/date/year

	4.出生地                                                                     
	5.國籍nationality                      

	6.護照號碼passport number                     
	7.就讀學系 major                    

	8.Email Address                           

	10.意向調查 Do you accept or decline this offer?
□ I will accept the admission offer. 我接受國立勤益科技大學的入學許可。
□ I will decline the admission offer. 我無法到國立勤益科技大學就讀。
 If you are declining the offer, please be so kind as to give us your reasons for the decision: 

 如您不打算至本校就讀，懇請提供您寶貴的意見，作為我們改進的參考。
………………………………………………………………………………………………

	Part 1. Airport Pick-up / Accommodation Application Form接機/宿舍申請表
*Please note that this service is only provided form August 31 to September 2, 2014.


	11.接機服務Airport Pick-up Service  (每人限勾選一項 )

	□ 不需要
	□ 需要 (fare required, please see below )(須自行負擔接機費用)
抵達機場      ○國際桃園機場 Taoyuan International airport   ○台中清泉崗機場Taichung airport
抵台日期 Arrival date    _______   ___________

抵台時間Arrival date    ________________     
班機號碼  Flight number   _____________________
抵達航廈    Terminal _____________________

	                          

	12.宿舍申請(Accommodation Application) (每人限勾選一項 )

	□ 不需要no
如果您不入住本校宿舍，請提供您在台灣期間的居住地址，Taiwan address                               

電話號碼： TEL                    
聯絡人：Contact                   
	□ 需要 yes
預計搬入日期Move in on                     m/d


	     

	Part 4. Buddy Program Application學伴計畫
□ 需要(Request) 

□ 不需要(Do Not Request)
接待家庭Host Family Program
□ 需要(Request) 

□ 不需要(Do Not Request)
Buddy Program is joined by local volunteer students who are currently studying or at NCUT, to help newly-arriving international students adjust into the campus environment and culture in Taiwan. On the other hand, host families are volunteers form by school teachers, staffs, and their relatives. 
All international students are advised to apply for the Buddy Program and the University will pair every international student with a Buddy. For more information, please contact us at the Office of International Affair.


如需接機，個人接機費用為.新台幣800元外加交通費用(不含交通工具費用)，派車費用為.新台幣7000元，Pick up fareNT800+ transportation fare per/person(transportation fare excluded)，$7000 per car。Fare subject to change。

交通資訊(Transportation information)
桃園機場  台中
1. 售票處：一律於一樓入境大廳各客運巴士櫃檯販售車票。
2. 第一航廈搭車處：一樓入境大廳西南側外廊搭乘客運至台中火車站。
3. 第二航廈搭車處：一樓入境大廳東北側外廊搭乘客運至台中火車站。
Taoyuan Airport  Taichung 
1. Ticket office: Tickets are only sold at bus counters in the immigration hall on the first floor.

2.Bus: take the passenger transport to Taichung Train station at the southwest corridor of the immigration hall on the first floor.

3.Highway Speed Rail(HSR) take the passenger transport to Taichung  HSR Train station at the northeast corridor of the immigration hall on the first floor.

公車資訊(Bus information)
台鐵台中站(台中火車站)  國立勤益科技大學
1.
台中客運41號公車，於台中火車站正對面台中客運上車
2.
統聯客運75號公車，於台中火車站斜對面統聯客運上車
3.
豐原客運51號公車，於新時代購物中心旁上車
※ 自台中火車站搭乘計程車至本校約200元。
TRA Taichung Station (Taichung Train station)  National Chin-Yi University of Technology
1. Taichung Bus No. 41 . Get on the bus at Taichung Bus Company opposite to Taichung Train station

2. U bus NO.75. Get on the bus at United Bus Company diagonal to Taichung Train station.

3. Fengyuan Bus Transportation NO.51. Get on the bus at Fengyuan Bus Transportation next to MODE Mall.

※ Taking the taxi from Taichung Train station to Chin-Yi coasts about NT200.
台灣高鐵台中站  國立勤益科技大學
1.
轉乘台鐵至台中火車站，再轉乘公車或計程車至本校
※ 自台灣高鐵台中站搭乘計程車至本校約350元。
HSR Taichung station  National Chin-Yi University of Technology
1.Transfer to TRA Taichung Station, and take the bus or taxi to Chin-Yi

※ Taking the taxi from THSRC Taichung station to Chin-Yi costs about NT350.





















